
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2011-11-21 Moralund

Närvarande: Thomas Lange, Margareta Norin, Pertti Karonen, Bo Lilje, Anita 
Lundquist
Frånvarande: Helen Gustavsson, Stina Edling,

§90 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§91 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§92 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Pertti Karonen.

§93 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§94 Ekonomirapport
Genomgång av budgetrapport och budgeten ser bra ut.

§95 Kursåterbetalning

Beslut: Återbetalning för två st kursdeltagare som ej kunde deltaga godkändes.

§96 Vårens kurser 

Beslut: Styrelsen beslutade att vi kör ”Avancerad vardagslydnad” som kom upp 
som förslag på funktionärs-/instruktörsmötet.

När det gäller tävlingslydnaden kommer den att köras samma dag för rookie, 
lydnadsklass I och II.

§97 Funktionärsmötet
Kursstart våren 2012
Informationsmöte 25/3.

Kurssamordnare
Beslut: Anita Lundquist går in som kurssamordnare från 2012.

Thomas Lange kollar upp med Agneta Joelsson om byte till Studiefrämjandet.

Utställningskommitté
Vi har fått förslag på en utställningssamordnare för Uppsalaavdelningen, Ingela 
Johansson. Thomas Lange tar kontakt med henne.
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§98 Rapporter 

CS
Det finns en kommitté som jobbar med 100 års jubileet 2012.

UBK
Instruktörsutbildning i Moralund 19-20/11.
UBK ska undersöka om det går att få till en agility utbildning för nya 
agilityinstruktörer inom SHK.

            CTK .
Möte 20/11. Tävlingslydnadsreglerna är spikade och klara. 
Marianne Brunnström har ordnat CTK-priser till alla centrala lydnadstävlingar. 
Varje avdelning kommer själva att sköta protokollen vid tävlingarna, vilket betyder 
att vi måste ha dator och skrivare.
Alla avdelningar kommer att hålla en tävling på våren och en tävling på hösten.
Extra domar- och tävlingsledarutbildning inlagd den 3/12 då några av domarna och 
tävlingsledarna inte kunde den 26/11.

Lokala kommittéer
Klubbstugan stängs ner efter nästa helg. Vi sätter värmen på 8 grader och stänger 
av luftvärmepumpen. Slår på värmeslingan till brunnen och låter vattnet vara på 
inne. Pertti fixar detta.

Övriga rapporter
Förslag att vi till nästa funktionärsmiddag byter restaurang då alla inte var helt 
nöjda med servicen.

§99 Övriga frågor
---

§100 Nästa möte
Torsdag 26 januari 2012 hos Margareta Norin, Blekingevägen 8.

§101 Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2011-11-22

………………………. ………………………… …………………………
Thomas Lange Pertti Karonen  Anita Lundquist  
Ordförande Justeringsman Sekreterare
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